
v N (geanonimiseerd)

Verzonden: 21-05-2019 13:22 

aa N (geanonimiseerd)

Onderwerp: RE: jaren-50 gebied Moordrecht 

Geachte B (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Wij hebben met de gemeente in december het plan besproken en daar hebben we onlangs een voorlopige reactie op gehad. 

Dit heeft helaas langer geduurd vanwege een wisseling van projectleiding. 

Deze week spreken we met de gemeente verder over de planning en het vervolgproces, hierin is ook de informatie aan de buurt 

onderwerp van gesprek. 

De informatie die we u hebben laten zien in november 2018 is op een aantal punten iets aangepast. 

De eerste stap is nu met de gemeente te komen tot een hoofdopzet van de gewenste stedenbouwkundige situatie. 

Op basis daarvan kunnen we de verdere uitwerking opstarten en de gesprekken met de buurt aangaan. 

'We gaan ervan uit dat we vóór de zomer met de gemeente tot concrete afspraken kunnen komen. 

Zodra die afspraken helder zijn gaan we u daarover informeren. 

Met vriendelijke groet, 

teamleider vastgoedontwikkeling en assetmanagement 

n 

S° Mozaïek Wonen 

Mozaiek Wonen 

Postbus 219, 2800 AE Gouda 

Bachstraat 1, 2807 HZ Gouda 

T (geanonimiseerd)

  

l Denk aan het milieu. Overweeg om dit bericht niet te printen. 

De informatie opgenomen n dt bericht kan vertrouwelik ijn en s uitslutend bestemd voor de geadresseerde. 

Indien w dt bericht onterecht onvang!, word u verzocht de inhoudniet e gebruiken en de afzender direct e informeren doorhet bericht e etoumeren 

Gebruik van de inhoud ervan door anderen zondertoestemming van de afzender of geadresseerde i onrechtmatig 

‘The information contafned n his message maybe conlidential and i intended to be exclusively or the addressee 

Should you receive this message wnintentionaly, lease do not use h content herein and notifyhe sender immediately y retumn -m 

Van: 

Verzonden: maandag 20 mei 2019 13:43 

Aan: B (geanonimiseerd)

Onderwerp: jaren-50 gebied Moordrecht 

Geachte N N (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Op 27 november afgelopen jaar hebben wij met elkaar overleg gehad over het ontwikkelingsplan “jaren 50 

gebied” in Moordrecht. 

Wij, in dit geval, twee bestuursleden (en bewoners) van de VVE’s Dorpskern Moordrecht. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



In dat overleg hebben wij onze bezorgdheid uitgesproken over de voorgestelde bebouwing op de hoek 

koningin Julianastraat / Sluislaan (hoogbouw) 

„Aan het einde van dat overleg hebben wij afgesproken dat er een vervolg zou komen zodra er nieuwe 

ontwikkelingen waren of indien uw zienswijze gewijzigd zou zijn. 

U begrijpt dat het sommige bewoners hoog zit dat er een mogelijkheid ontstaat dat hun woongenot zou 

drastisch zou worden ingeperkt en wij worden er steeds over bevraagd of er al “nieuws” is. 

Sinds die 27e november hebben wij niets meer vernomen, kunt u mij aangeven of er al nieuwe 

ontwikkelingen zijn? 

Wij zijn gaarne bereid het overleg te hervatten om zo gezamenlijk te kijken of er een gemeenschappelijk 

aanvaardbaar voorstel uit zou kunnen komen. 

Met vriendelijke groeten en minafwachting van uw reactie, 
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L} 
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